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Rekodavi-sovellusprojekti, 5. kokous 
 Aika 11.3.2021 klo. 12.15 
 Paikka Microsoft Teams etäpalaveri 
 Läsnä  
 Projektiryhmä 
  Tuomas Kontio  
  Juha-Matti Rahkola  
  Marjo Tanska  Puheenjohtaja 
  Dorrit Hämäläinen Sihteeri 
 Tilaajan edustajat 
  Jorma Tynjälä 
  Kristiina Ojala 
  Nelli Lyyra (saapui kohdassa 6) 
   
 Ohjaajat 
  Enni Stylman 
  Samu Kumpulainen 
  

  

Pöytäkirja 
Pöytäkirja laadittu: 15.3. 

Pöytäkirjaa muokattu: 17.3. 

 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin klo. 12.17 

Marjo ehdotti kokouksen puheenjohtajaksi Marjo Tanskaa, ja kokouksen sihteeriksi Dorrit 

Hämäläistä. Ehdotusta kannatettiin. 

 

Päätös: Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Marjo Tanska ja sihteeriksi valittiin Dorrit Hämäläinen. 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous on päätösvaltainen, sillä jokaisen osapuolen edustajista vähintään yksi on paikalla. Kokous 

on laillinen, koska kutsut on lähetetty yli vuorokautta ennen kokouksta.. 

 

3. Esityslistan hyväskyminen 

Esityslistaan ei esitetty muutoksia. 

 
Päätös: Esityslista hyväksyttiin ilman muutoksia. 

 

4. Edellisten palaverien pöytäkirjojen tarkastus 

Kokouksen 4/2021 pöytäkirja tarkastettiin ja hyväksyttiin. 

 

Edellisen kokouksen sovitut tehtävät ja niiden edistyminen: 

Marjo: 

- Projektisuunnitelman laatiminen (suoritettu) 

 

Juha-Matti:  
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- Vaatimusmäärittelyn laatiminen (suoritettu) 

 

Enni: 

- Palaverikutsun lähettäminen Kodavin perehdytykseen (suoritettu) 

- Tietokantaan pääsy projektiryhmälle (suoritettu) 

- Projektiryhmälle pääsy verkkolevyihin (suoritettu) 

 

5. Tilakatsaus 

Projektiryhmän jäsenet ovat asentaneet kehitystyökalut ja tutustuneet koodiin, sekä 

hieman jo aloittanut koodaamisen. Ensimmäiseksi aiotaan kehittää pääkäyttäjän 

kirjautumisominaisuutta. Ensi viikolla Kodavi-ryhmän jäsenet pitävät perehdytyksen 

kodavi-projektiin. 

 

Sekä projektisuunnitelma että vaatimusmäärittelydokumentti ovat lähetetty Ennille 

kommentoitavaksi. 

 

Projektiin on tähän mennessä käytetty 209 tuntia työaikaa, josta 147 tuntia on käytetty 

varsinaiseen projektiin ja loput oheiskurssiin. Tällä hetkellä viikkotuntimäärä on jäänyt 

suunniteltua pienemmäksi alkukankeuden takia, mutta nyt kun koodaamisessa pian 

päästään vauhtiin niin viikoittaiset tuntimäärät tulevat todennäköisesti kasvamaan. 

Oheiskurssi loppuu nyt, joten koulutuksen osuus tulee pienenemään tulevissa katsauksissa. 

Enni kommentoi, etteivät pienet notkahdukset tuntimäärissä ole vakavaa, sillä tuntimäärät 

nousevat kun projekti pääsee kunnolla vauhtiin. 

  

6. Kirjautuminen 

Projektiryhmä ehdotti, että kirjautuminen tehtäisiin peda.net -tunnuksien kautta, sillä 

toteutus pitäisi onnistua melko helposti. Peda.net -kirjautuminen on myös tietoturvan 

kannalta hyvä valinta. Kodavi-projektin materiaaleissa löytyy jonkin verran tietoa asiasta, 

sähköpostilistalla on kirjeenvaihtoa peda.net -kehittäjä Juha Lahden kanssa. Juha Lahteen 

olisi hyvä olla yhteydessä myös nyt, hän vaikuttaa yhä olevan töissä peda.netin parissa. 

Juha-Matti kertoi, että myös Kodavin pöytäkirjoissa on peda.net -tunnuksiin liittyvää 

informaatiota. Enni ohjeisti projektiryhmää tutustumaan kodavin peda.net -materiaaleihin 

hyvin, sieltä voisi löytyä tapa pilkkoa tehtävää pienemmiksi osiksi. 

 

Jorma kysyi, että kirjautuuko pääkäyttäjä erillisen sivun kautta, vai tuleeko kirjautumislinkki 

etusivulle. Juha-Matti ehdotti että voi tehdä joko omana sivuna tai lisäämällä suora linkki 

etusivulla. Parhaaksi vaihtoehdoksi pohdittiin erillistä kirjautumissivua, joka vähentäisi 

muiden ei-pääkäyttäjien kirjautumisyrityksiä. Enni kommentoi että sivun polku voi olla 

admin tai login, sinne voi tosin tulla kirjautusmisyrityksiä ulkopuolisiltakin, mutta 

vähemmän kuin etusivun linkistä.  

 

Nelli Lyyra saapui kokoukseen kohdan aikana. 

 

7. Muut esille tulevat asiat 
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Enni kertoi, että vaatimusmäärittely ja projektisuunnitelma ovat käsiteltävänä, tämän 

viikon aikana palaute pitäisi valmistua. Palautteessa voi kuitenkin kestää ihan viikon 

loppuun asti. 

 

8. Läsnäolijoille sovitut toimenpiteet 

Projektiryhmä: 

- selvittää peda.net -kirjautumista 

- ottaa yhteyttä Juha Lahteen 

 

9. Seuraavan palaverin aika ja paikka 
Seuraavan palaverin ajankohta on 17.3.2021 klo 14.15, paikkana Teams-etäpalaveri. 

 

10. Kokouksen päättäminen 
Kokous päättyi klo. 12.41. 


